
Делегат Младен Иванић поставио је питање Савјету министара БиХ, које 

гласи: 

Шта ће Савјет министара предузети да дјеца повратника у Гламочу уче на српском 

језику? 

 


